
Gardeja, dnia 22 czerwca 2021 r. 

 

 

 

 

Rada Gminy Gardeja 

Pani  

Karolina Nowak 

 

 

 

W związku z zapytaniem Pani Karoliny Nowak Radnej Gminy Gardeja z dnia 16.06.2021r., na 

podstawie art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym ( t. j. Dz. U z 2020 r. poz. 713 z późn. zm.) 

przekazuję odpowiedzi. 

 

 

 

Z poważaniem 

         Wójt 

Kazimierz Kwiatkowski 

 

 

 

 

Otrzymują: 

1. Radna Gminy Gardeja 

2. a/a 

 

 

 

 

 



Gardeja, dnia 22.06.2021r. 

 

Sz. P. Karolina Nowak 

Radna Rady Gminy Gardeja 

 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA RADNEJ 

 

Szanowna Pani Radna, 

W odpowiedzi na Pani zapytanie z dnia 16.06.2021r. dotyczącego Rządowego Programu „Aktywna 

Tablica „ w latach 2017-2021 informuję, że dyrektorzy występowali do organu prowadzącego w 

następujących latach tj. 

Ad. 1 w roku 2017 nie było wystąpień dyrektorów z wnioskiem o program „Aktywna Tablica”, 

Ad. 2 w roku 2018 nie było wystąpień dyrektorów z wnioskiem o program „Aktywna Tablica”,  

Ad. 3 w roku 2019 wystąpił z wnioskiem do organu prowadzącego szkoły Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Cyganach otrzymane wsparcie w kwocie 17.500,00zł. 

Ad. 4 w roku 2020 wystąpił z wnioskiem do organu prowadzącego szkoły Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Gardei otrzymane wsparcie w kwocie 17.500,00zł., 

Ad. 5 natomiast w roku 2021 jeszcze nie wystąpił z wnioskiem do organu prowadzącego szkoły żaden 

z Dyrektorów z terenu gminy Gardeja, w związku z trwającymi jeszcze konsultacjami nad Rządowym 

programem „Aktywna Tablica” w latach 2020-2024. W których również ulegnie wydłużenie okresu 

składania wniosków przez Dyrektorów jak również przez organ prowadzący szkoły. 

 

 

 

Z poważaniem 

Wójt 

Kazimierz Kwiatkowski 

 


